
Protokół nr 3 z zebrania Rady Rodziców w dniu 03.11.2016, godz. 18.30 

1. Powitanie zebranych i sporządzenie listy obecności ( załącznik) 

2. Przedstawienie idei powołania nowego UKS-u, stworzonego przez rodziców (z 1 
przedstawicielem RR) – Pan Jerzy Walczyk. Cele: aktywizacja i rozwój sportowy dzieci, 
powstanie klasy sportowej. Zaangażowani: Pan Rafał Węglarz, nauczyciele wychowania 
fizycznego, Pan Jerzy Walczyk. Prośba do przedstawicieli klas o zachęcenie rodziców do 
zaangażowania się w powstanie klubu, potrzebne jest 15 podpisów, aby zarejestrować 
działalność w Starostwie. 

3. Spotkanie z Panią Dyrektor. Odpowiedzi dyrekcji szkoły na pisma RR i na pytania zadane 
podczas zebrania. 

⎯ prośba Pani Dyrektor o wydanie opinii o pracy nauczyciela 

⎯ poprawienie pracy stołówki – zatrudnienie nowej osoby 

⎯ zajęcia dodatkowe – informacja na stronie internetowej szkoły 

⎯ boisko trawiaste – dyrekcja wielokrotnie występowała do Wydziału Inwestycji Urzędu 
Gminy Kórnik, bezskutecznie. Pani Dyrektor przekseruje pismo RR do Urzędu w tej sprawie 

⎯ biblioteka szkolna – godziny pracy biblioteki umieszczone na stronie internetowej szkoły 
(30 godz. pracy bibliotekarza rozdzielone na dwie zmiany). Absencja bibliotekarza wynika z 
przyczyn losowych (choroby) oraz z powodu uczestnictwa w wycieczkach szkolnych 

⎯ świetlica – większa liczba uczniów w porównaniu z zeszłym rokiem, w szkole brakuje 
wolnych sal, do których można by było przenieść część dzieci, apel Pani Dyrektor do 
rodziców, żeby zweryfikowali deklaracje pobytu dzieci w świetlicy tak żeby nie przebywały 
tam dzieci jeśli nie ma takiej konieczności, świetlica jest przeznaczona dla dzieci których 
rodzice pracują i nie mogą w tym czasie zapewnić opieki dzieciom 

⎯ nie będzie reklamowania płatnych zajęć w czasie lekcji (wyjątek filharmonia) 

⎯ brak odpowiedzi Urzędu Gminy na pisma dotyczące szkoły (plany gminy wobec 
rozbudowanej szkoły, droga przy budowie) 

⎯ koncerty filharmonii – będą organizowane też dla klas 1-3 (inny program do 30 min, dla 
obu zmian) 

⎯ nauczyciele mają limit na kserowanie stron (400 stron miesięcznie), ma wniosek 
nauczyciela limit można zwiększyć 

⎯ sprawdziany – są dokumentem, muszą być w szkole 



4. Poprawa komunikacji wewnątrz RR – prośba o wypowiadanie się na każdy temat poruszany w 
e-mailach. 

5. Przedstawienie stanu konta RR  

Aktualne środki pieniężne RR: 7 641 zł (5 420 na koncie, 2 200 gotówką). W tym roku szkolnym 
wpłynęło około 5 000 zł, 3 372 zostało z poprzedniego roku.  

6. Omówienie i zaakceptowanie próśb o dofinansowanie konkursów. Przegłosowano wydanie 
2 000 zł na konkursy szkolne. 

• klasy 1-3  

- konkurs recytatorski pani E. Barc wniosek o 400 zł – zatwierdzono 150 zł 

- konkurs plastyczny „choinkowo” – wniosek o 400 zł (około 100 nagród, żeby każdy 
uczestnik otrzymał nagrodę) - zatwierdzono 

• klasy 4-6 

- wniosek pani M. Bartosik kawa ozdoba świąteczna, kwota 51 zł – zatwierdzono 

- polonistyczny – mistrz ortografii 120 zł – zatwierdzono 

- przegląd talentów 150 zł – zatwierdzono 

- radiowęzeł (pani Biela) 40 zł – zatwierdzono 

- wychowanie fizyczne: 2-gie mistrzostwa mini siatkówki 200 zł, tenis 100 zł, 
badminton 100 zł – zatwierdzono 

- niemiecki – internetowy kalendarz adwentowy 120 zł – zatwierdzono 

- najciekawsze życzenia świąteczne pani Urbanowicz 95 zł – zatwierdzono 

liga mistrzów matematyki 174 zł – zatwierdzono 

• świetlica 

- 2 kg cukierków – zakupimy 

- mam talent 200 zł – zatwierdzono 

7. Kiermasz świąteczny – omówienie. Termin 6-7 grudnia. Ozdoby zrobione przez klasy 1-3.  
Cegiełki / pocztówki szkolne. Organizacją stoiska zajmie się Marta Nowak. Zachęcenie 
rodziców podczas zebrań klasowych do przynoszenia fantów na kiermasz. Przegłosowano 
wydanie kwoty 650 zł dla obu świetlic na materiały niezbędne do wykonania ozdób (iul, 
wstążki, koperty, styropianowe kule, stożki). 

8. Mistrzostwa Gminy w mini siatkówce. Pan Rafał Węglarz uzyskał grant w wysokości 1 100 zł. 
Prośba do rodziców o wsparcie finansowe. Medale – 100 zł na drużynę, będzie 6 drużyn. 
Wynajem powierzchni reklamowej na dyplomach, na plakatach. W Kórniczaninie będzie 



relacja z mistrzostw. Trzeba przygotować posiłek dla dzieci ( 60 osób) – propozycja zrobienia 
paczek (banan, jogurt, woda). Zorganizowanie stref dla dzieci, które akurat nie grają. 

9. Ulepszenie strony internetowej szkoły – prośba o uruchomienie newslejera. Pismo do dyrekcji 
szkoły. 

10. Monitoring i bezpieczeństwo szkoły. System bezpieczeństwa szkoły – rejestrowanie wejścia / 
wyjścia (szkoła / świetlica), rejestrowanie płatności / wydawania obiadów. Przewodnicząca RR 
przekazała Pani Dyrektor dane firmy wdrażającej taki system z prośbą o umówienie spotkania.  

11. Star art. Propozycja przedstawień teatralnych Koszt 1000 zł przedstawienia (około 2-10 zł za 
osobę). 

12. Opinia o nauczycielu. RR wydała pozytywną opinię o pracy Pani Justyny Andrzejewskiej. 

13. Termin następnego spotkania: 01.12.2016 r. godz. 18.30 

Protokołowała: 

Małgorzata Skoczylas 


